
681139

m in vws n I]10 2« 10 2» [
1P t2e

10 2e 10 2eTo

i MaHST 1O10 2e ^
10 2a

I0 2e

ll 101 29 |Cc @minvws nl]|@minvws nl]
From

Sent Tue 7 7 2020 9 20 58 PM

Subject RE SPOED vervolgbegroting en doorzetten projectactiviteiten
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Hoi

Ik ben inhoudelijk overtuigd maar het bedrag een vertienvoudiging vind ik nogal wat

Hebben we voldoende expertise om dat te beoordelen
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Onderwerp RE SPOED vervolgbegroting en doorzetten projectactiviteiten

|@minvws nlCC

Dag| 10 2e

Ik heb met GGD GHOR gesproken over deze aanvulleiide begroting Signaal is dit is nodig en verantwoord Mijn advies

is om akkoord te gaan

Achtergrond
De eerste begroting had betrekking op de realisatie van CoronIT Dat is in 2 maanden geinkt ipv 3 maanden waar een

prijskaartje aan hangt qua tarieven wat wel een erg inooie prestatie is

Waarom de aanvullende begroting

1 er zijn extra realisatiekosten ivm de uitbreiding van eisen aan het systeem die we ism anderen oa RIVM stellen Oa

2000 extra gebruikers door inschakeling van het caUcenter

bouw aamneld portal incl Digid
automatische terngkoppeling uitslagen via veilige mail

noodzakelijke koppeling met HP Zone en Osiris

landelijke dekking laboratoria die mee doen met Covid diagnostiek
wens tot benutting data tbv sui veillance en onderzoek RIVM

tenigkoppehng huisartsen en zorginstellingen inregelen is ook wens Kamer

2 de begroting destijds bevatte nog met de maandelijkse onderhouds en doorontwikkelkosten Er was toen wel een

indicatie dat het om enkele tonnen per maand kon gaan Door de aanvullende eisen komt dat nu uit od 10 2b
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3 We zien dat bet systeem met alleen voor Corona maar ook voor evt toekomstige nitbraaksituaties bruikbaar zal zijn

Daarmee is het een duurzame investering
Ik stel wel voor om hen te vragen oils in het najaar inzicht te geven in de kosten na 31 12 Wat is het exitprespectief Het

kan niet zo zijn dat we tot in eeuwigheid aan dit uitgavenniveau vastzitten Telefonisch gaf men al wel aan dat de kosten

per maand zullen dalen op tennijn

Mvg

Verzonden met BlackBeny Work
www blackben~y coml
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Onderwerp EE SPOED veivolgbegroting en doorzetteuprojectactiviteiten
H |@ininvws nlKopie 10 2S 101 28M

Hoi

Ik heb de allereerste offerte begroting goed gekeurd en had niet verwacht dat er nu al weer zo omvangrijk bedrag aan

toegevoegd zou worden Er was toen discussie over het bedrag dat tot einde van dit jaar zou lopen

Ik ben dus ook wel benieuwd waarom dit zo omvangrijk is
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Ministerie van Volksgezondheid Welzijn en Sport |

ParnassusDlein 51 Postbus 20350 2500 EJ Den Haaa
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Verzonden maandag 6 juli 2020 20 46
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Onderwerp RE SPOED vervolgbegroting en doorzetten projectactiviteiten

Voor de duidelijkheid ik kreeg het verzoek eerder omdat ik rondom het klant contact centrum de overeenkomst had geregeld
Daarmee werd ik het loket voor deze begroting Goed dat het nu zo loopt
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